
Országgyű lés Hivatal a

JIi11,

Il y ,

	

—

	

A

	

IN .

rj~(11i6u, b~ il itTL~`~, ++ fii L ?kI11t: r, i i'I r rM(Ip

aRSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELQ

Irományszám : . j ',t. iJ

Érkezett : 2016 OKT 14.

Írásbeli választ igénylő kérdés !

dr. Kövér László
az Országgyű lés elnöke részére

Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyű lésrő l szóló 2012 . év i
XXXVI . törvény 42. § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekr ő l szóló
10/2014. (II . 24.) OGY határozat 124 . § (1) bekezdésére kérdést kívánok benyújtani dr. Pintér
Sándor belügyminiszterhez, mint a büntetés-végrehajtásért felelős kormánytaghoz

„Hányan jelentkeztek a büntetés-végrehajtás toborzó akciójának eredményeként? ”

címmel, amelyre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr !

A Büntetés-végrehajtás Országos Parancsnokságának honlapján 2016 . július 29-én jelent meg az a
felhívás, miszerint a „férőhelybővitési programmal párhuzamosan megkezdődött a munkavállalók
toborzása is, hiszen az új bv. intézetek együttesen várhatóan 2500 fő részére biztosítanak
munkalehetőséget, a felügyelőktől a reintegrációs tiszteken és az egészségügyi szakápolókon át az
adminisztratív dolgozókig " .

A toborzó akció eredményeirő l az alábbi kérdéseket intézem Miniszter Úrhoz:
• Mely büntetés-végrehajtási intézetekben vált szükségessé nagyobb létszámú új munkatárs

felvétele?
• Milyen programokat, akciókat szerveztek a sikeres toborzás érdekében ?
• Október 15-éig hányan érdeklődtek a bv . intézetek által meghirdetett álláshelyek iránt?
• Október 15-éig ténylegesen hányan jelentkeztek a meghirdetett álláshelyekre ?
• A toborzási akció eredményeként október 15-éig hány személy létesített foglalkoztatás i

jogviszonyt a bv . intézeteknél? Kérem, hogy az adatokat büntetés-végrehajtási intézetenként i
bontásban bocsássa rendelkezésemre !

Budapest, 2016. október '14;

Dr. Harangózó Tamás
MSZP
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